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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1061 Försenade byggstartsbeslut för viktiga skånska tågprojekt

Med Skånes stora befolkningsmängd, den ökande trafiken över såväl 
Öresundsbron som över de skånska hamnarna samt med tanke på att 
järnvägarna är en vital del i det svenska godsförsörjningssystemet så är 
utbyggnad av järnvägarna i Skåne av yttersta vikt. I nationella planen för 
infrastruktur uppmärksammas detta, och flertalet projekt förväntas börja nu och 
i framtiden till stort gagn för Skåne och Sverige.

I tidningen Sydsvenskan kunde man den 6 mars 2020 dock läsa om att viktiga 
infrastruktursatsningar på järnväg riskerar att både försenas och fördyras då 
regeringen inte avgett något byggstartsbeslut till vitala järnvägsprojekt som 
arbete sträckan Ängelholm–Helsingborg samt Flackarp–Lund. Förseningar 
kring dessa beslut riskerar i sin tur att försena och fördyra andra projekt som 
ligger färdiga att ta vid efter ovanstående projekt.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth blir med anledning av 
ovanstående:

 

Varför har inte några byggstartsbeslut tagits ännu rörande nämnda projekt, och 
när kan vi förvänta oss att dessa nödvändiga beslut kommer att tas?  

………………………………………

Anders Hansson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-09
Besvaras senast
2020-03-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


